
      

      

Protokoll 

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  

Tid: tisdag den 8 dec 2020 kl 17,30- 

Plats: Digitalt via Teams 

Närvarande:   Bengt Grindelid-Blidsberg,  Tomas Jacov- Kölingared, Steen-Åke Larsson- Nitta, Gunilla 
Ideström-Knätte, ,  KG Friden- Nitta, Gösta Knutsson- Kölingared, Irwing Johansson-Boarp, Margareta 
Persson- Kölaby, Roland Karlsson-KS, Mikael Levander-KS, Charlotte H Svensson-NUAB. 

1. Mötets öppnande 

ordförande Tomas Jacov öppnade mötet.  

 

2. Val av protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes Steen-Åke Larsson 

 

3. Godkännande av dagordning 

Dagordning godkändes  

 

4. Ekonomi 

Bengt gick igenom ekonomiska läget och det finns 17646 kr i kassan.  

 
5. Kostnadskrävande projekt 

Lotta visade sammanställning på samtliga landsbygdsbidrag som är utbetalade under 

2020 samt visade bilder från de redovisningar och besök som genomförts under året. 

 
 

 

 

 

År Adm Kostnkr totalt

2016 26000 255100 281100

2017 30000 88725 118725

2018 57000 117139 174139

2019 63000 238135 301135

2020 57000 286347 343347



6. HSSL 

Steen-Åke som sitter med som styrelseledamot i HSSL Sjuhärad berättade att Norsjö 

kommun valts till årets kommun och Skäggnäs Bygdegårdsförening är vald till årets 

utvecklingsgrupp i Sverige. På Sjuhäradsnivå är ingen grupp utsedd ännu för 2019. 

 

7. Utvärdera vårt arbetssätt – hur se ut 2021? 

Lotta ställde frågan om styrelsen vill ändra på något i nuvarande arbetssätt, kallelser, 

mötesstruktur, agendor, projektredovisningar mm. Styrelsen är enig om att 

arbetssättet fungerar som det är och vill gärna att Lotta även fortsättningsvis kallar 

till möten, skriver agenda i samarbete med Tomas. 

 

8. Ny verksamhetsplan 2021-2025 

Inför mötet var alla ombedda att ha läst igenom nuvarande verksamhetsplan för att 

kunna ge input till den utsedda arbetsgruppen som skall ta fram nytt förslag för 2021-

2025. Irwing har skickat en liten sammanfattning på synpunkter och input att 

använda i framtagning av ny plan. Alla är eniga om att den nuvarande är välskriven 

och täcker ett brett område men vi bör se över hur vi levt upp till de olika 

intentionerna och kanske att några behöver uppdateras pga att omvärlden ändras. 

Samt att använda kommunens Landsbygdsstrategi som input. 

Gunilla vill lyfta in olika områden som styrelsen och föreningen bör eller kan driva. 

- Hur optimera transporter/postgång/leveranser på landsbygden (klimatanpassad 

infrastruktur) 

- Uppmuntra nybyggnation på landsbygden 

- Kan vi inventera ödehus för att få fler bostäder tillgängliga 

Roland svarar att frågan angående postnord och minskad servicegrad är lyft till 

riksdagen. Men att styrelsen gärna kan skriva ett brev med synpunkter som skickas 

till riksdagen eller att Roland får det för vidare distribution. 

Roland vill också att LAU kommer med synpunkter till innehåll i ny 

Landsbygdsstrategi som skall börjas arbetas med under 2021 för att antas 2022. 

Lotta bjuder in till möte för arbetsgruppen, blir i mitten av januari. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



9. Information från KS 

- Ansträngt läge i flera av kommunens verksamheter map Covid 19 

- Etablera ny kommunchef 

- Beslut om 7-9 skolors placering v 52 

- Kommunen har positivt överskott i år vilket är ett måste med tanke på alla större 

investeringar som skall ske. 

- ÖP samråd skall genomföras men det är ej klart hur det skall göras. 

- Diskussioner kring finansiellt stöd till föreningar 

- Infrastruktur (Götalandsbanan, Nationella planen R40 mm) 

- Infrastrukturmöten mellan kommun och trafikverket genomförs regelbundet och 

sist var det flera av vägnätet i kommunen som var uppe på agendan. Nästa möte 

är 8/4 2021. Styrelsen uppmanas till att samla in synpunkter och sammanställa 

detta för att kunna lämnas till tjänstemännen på Trafik och Gata inför mötet den 

8 april. 

- I ny budget finns avsatta medel för skola, välfärd bla för renovering av Hössna 

skola. 

- Mogdens stugområde är nu beslutad detaljplan  

- Ätradalsleden blir nationell led 

 

 

10. Laget runt 

Knätte: ingen aktivitet sista månaden pga Covid19 men de siktar på att kunna genomföra 
ett styrelsemöte och plan för årsmöte 2021. 

 
Trädet: Ev årsmöte i mars om det går att genomföra. Skulle vilja få till informationstavlor 
längs Ätradalsleden där det finns kulturminnen. Kan kommunen hjälpa till här? Lotta 
hänvisar till Erik Johansson på Kultur-Fritid för mer information och hjälp. 

 
Gällstad- Boarp-Närarp: Förstudie Framtid Gällstad projektet är förlängt pga Covid19 och 
att stormötet ej kunde genomföras. Men de letar fortsatt samlingslokal, finns privat 
aktör som är intresserad av att etablera ett gym i gemensamhetslokal. 
 
Varnum-Nitta: Ny ordförande i samhällsföreningen Patrik Jönsson, Steen-Åke har avsagt 
sig uppdraget. Har julpyntat och smyckat granen i samhället. Inväntar årsmöte för att 
sätta ny plan för 2021. 
 
Blidsberg: julstämning i samhället, ny tipspromenad i spåren från 13 dec. 
Utomhusträning fortsätter. 
 
Kölingared: Inga möten har hållits, föreningen jättetacksam för stödet från LAU för att 
kunna slutföra parkarbetet. 
 
11. Nästa möte 



Digitalt möte 19 januari kl 17,30, Lotta kallar via Teams. 
 

12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

13. Mötets avslutande 

Ordförande tackar, önskar alla en god jul och gott nytt år samt avslutar mötet. 

 

 
________________________  _________________________ 
Ordförande Tomas Jacov     Sekreterare Charlotte H Svensson 
 

 
________________________   
 Justerare KG-Friden 

  


